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Fcdepació Mg^ieola Catalana 
El primer dimars d' aquet mes va presidir per primer cop la reunió mensual de 

k Federado Agrícola, el uou president D. Leonci Soler y March, el qui comensá 
per dirigir una afectuosa salutació á las entitats federadas, proposant ademes un 
vot de gracias pera la Cambra Agrícok del Vendrell y Comissió organisadora del 
Coiígrés darrer, vot de gracias que agrai en sentits termes el president d' aquella 
Cambra D. Joan Vilá. 

Assistía á la reunió, entre altres consocis nostres, D. Salvador Boquet, President 
de la Delegado de Caldas, nova entitat que fon admesa dins de la Federado. 

Seguidament se tractá del tema posat á la convocatoria, ó sigui, medis de fomen
tar las associacions agrícolas, admetentse unas bases presentadas peí senyor Soler 
y Marcli que coincideixen ab apreciacions formuladas pels senyors Eaventós, Vidal 
de Llobatera y altres. Segons aquestas bases, una comissió de la Federado, ab re-
presentauts á cada capital de provincia, cuidará de formular y presentar els Esta
tuís ais respectius Goberns civils; la mateixa comissió contribuirá, en lo que pugui, 
i aplanar las dificultats que 's presentin pera la formado d' associacions y 's procu
rará que aquestas estiguin formadas per totas las classes agrícolas, de manera que 
totas ellas rebin beneficis positius de 1' associació. 

El President dona compte d'liaverse resolt favorablement, en part, la demanda 
formulada per varias corporacións agrícolas, entre altras la del Valles, contra la 
contribució imposada á las serras mecánicas, ja que s' ba rebaixat en la meitat 
aquella contribució. 

Es un criteri injust y illogich el del ministre, perqué per serllógich bauría d' im
posar ó tota la contribució ó no ferne pagar cap; pero del ma1, el menos. 

Aixís mateix, el president del lustitut, senyor Girona, dona altra noticia ben 
falaguera, consistent en que, segons comunicacions del ministre d' Agricultura y 
del director de Correus, aviat se concedirá la franquicia postal á las Cambras 
Agrícolas oficiáis, com temps endarrera 's concedí á las de Comers. 

Com se recordará, nosalt.res en aquest punt, també havíam fet moltas gestions 
Se va parkr de laquestió deis alcohols, acordantse enviar el telegrama que segueix: 
«Presidente Consejo ministros. Reunión Federación Agrícola Catalana-Balear 

acuerda rogar V. E. se sirva patrocinar hasta convertirla en ley solución acordada 
Congreso Agrícola Vendrell respecto tributación alcoholes.—Presidente, Leoncio 
Soler y March.» 

També s' enviá un altre telegrama respecte al projecte de ferro carrils secundaris. 
El nostre President D. Salvador Dachs, prengué la páranla pera fer adequadas 

observacions respecte del projecte de Lley Municipal, contestant el senyor Soler 
que, al discutirse en el Congrés, els diputats de la Federado ab altres, no deixaríau 
de vetllar pel'benestar deis municipis rurals. 

Finalment, á proposta del senyor Vidal de Llobatera, la vinenta reunió de la 
Federació deliberará sobre '1 següent important tema: «Creació d ' un mercat de 
productos agrícols á Barcelona.» 

Convindría que al tractarse d' aquesta questió proposada per el senyor Vidal, 
asistissin á la reunió de la Federació, agricultors de la nostra comarca, tota vegada 
que té molt interés per nosaltres. 
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